
UCHWAŁA NR IV/49/2024 
RADY GMINY NURZEC-STACJA 

z dnia 12 listopada 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o przebudowę drogi gminnej na odcinku od byłej szkoły 
w Siemichoczach do drogi powiatowej nr 1717B. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2024 r. poz. 1465; zm.: Dz. U. z 2024 r. poz. 1572.) oraz art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku - 
Kodeksu postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572.) po rozpatrzeniu wniosku złożonego 
przez Sołtysa wsi Stołbce Pana Romana Kuźmiuka, Rada Gminy Nurzec-Stacja uchwala, co następuje: 

§ 1. Stwierdza się, że wniosek wniesiony przez Sołtysa wsi Stołbce Pana Romana Kuźmiuka w dniu 
14 października 2024 r., jest bezzasadny z przyczyn przedstawionych w uzasadnieniu do uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Nurzec-Stacja do powiadomienia wnioskodawcy 
o sposobie załatwienia pisma. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
 
 

Kamil Grzyb 
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Uzasadnienie  

Sołtys wsi Stołbce Pan Roma Kuźmiuk zam. Stołbce, 17-330 Nurzec-Stacja, złożył wniosek w imieniu 
mieszkańców dnia 14 października 20224 r. do Rady Gminy Nurzec-Stacja w sprawie przebudowy drogi 
gminnej od byłej szkoły podstawowej w Siemichoczach do drogi powiatowej Nr 1717B. Pismo wpłynęło do 
Rady Gminy w dniu 14 października 2024 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 
6 listopada 2024 r. szczegółowo przeanalizowała złożony wniosek. Po szczegółowym przeanalizowaniu pisma 
oraz zajęciu stanowiska przez Pana Norberta Jadczuka – Wójta Gminy Nurzec-Stacja w ocenie Komisji 
wniosek zostaje oceniony negatywnie, ponieważ w budżecie gminy w chwili obecnej brak jest środków na 
podjęcie kompleksowej przebudowy drogi na odcinku od byłej szkoły w Siemichoczach do drogi powiatowej 
nr 1717B.   Komisja uważa, iż na chwilę obecną należy naprawić najbardziej newralgiczne odcinki nawierzchni 
drogi ze środków pieniężnych pochodzących z budżetu gminy. Wójt Gminy przychylił się pozytywnie do 
proponowanej poprawy nawierzchni ww. drogi. Mając powyższe na uwadze, należy stwierdzić, że zachodzą 
wystarczające przesłanki, aby rozpatrzyć wniosek negatywnie. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 600993D3-D923-40D2-ADEF-F2C2A60F9AF2. Podpisany Strona 2


	UCHWAŁA NR IV/49/2024 RADY GMINY NURZEC-STACJA z dnia 12 listopada 2024 r.
	§ 1
	§ 2
	§ 3
	Uzasadnienie


		2024-11-12T12:32:34+0100
	Polska
	Formalne zatwierdzenie (Proof of approval)




